
 

 

 

 

 

PROTOKOLL FRA ÅRSMØTET FOR ÅRET 2017 

ONSDAG 21. MARS KL. 18 I PUBLIKUMSBYGGET 

Til stede:  

Fra styret: Marit Herrem, Gunnar Tørud, Anton Trætteberg, Astrid Stensaas, Gaute Myhre og 

Tove Malde.  

Venneforeningens regneskapsfører i MIST, Gunn Bratseth var også til stede.  

Fra Venneforeningen møtte 12 personer 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent.  

2. Valg av dirigent, referent og to til å skrive under protokollen 

Marit Herrem refererte til vedtektene, som sier at leder av Venneforeningen skal være dirigent 

på årsmøtet. 

Vedtak; Dirigent: Marit Herrem, referent Tove Malde. 

  Randi Coldevin Vikan og Erna Haugrud valgt til å underskrive protokollen. 

3. Godkjenning av årsberetning. 

Marit Herrem gjennomgikk årsberetningen, og trakk frem viktige punkter.   

Arbeidet med parken og dammen er avsluttet, men krever jevnlig oppfølging for å holde ved 

like det fine arbeidet som er gjort.  

Apotekhaven krever årlig arbeid for å plante krydder, vedlikehold av bed og å utvide plante-

mangfoldet.  

Parsellgruppa arbeider godt, og er kreative i bruken av de dyrkede vekstene, bl.a. ved å lære 

opp barn i dyrking og bruk av nytteplanter.  

Å holde orden på blomsterbed og krukker er Venneforeningens arbeid. Årlig bruker 

Venneforeningen 10 – 15 tusen kroner på sommerblomster.  

Venneforeningen har i 2017 gitt kr. 159.700,- i gaver til Museet.  

Det nye Skimuseet, som skal inn i Gråbygget, skal fremover være et av Venneforeningens 

satsingsområder.  



 

Venneforeningens frivillige medlemmer har i 2017 lagt ned 4,1 årsverk i arbeid for Museet.  

Årsmeldingen nevner alle Venneforeningens frivillige grupper: 2 grupper ut fra spesielle 

fagfelt: leger og farmasøyter, en faggruppe som styrer seg selv: motorkameratene. Og 12 

grupper som ledes av en av Museets fast ansatte.  

Årsmeldingen beskriver også Venneforeningens andre aktiviteter, som dugnader, arrangement 

og høsttur for medlemmene. Til slutt takkes alle ansatte på Museet for godt samarbeid, og alle 

frivillige for en fantastisk innsats.  

Vedtak: Årsmeldingen ble enstemmig godkjent. 

4. Godkjenning av regnskap for 2017 

Gunn Bratseth gjennomgikk regnskapet for 2017, og leste revisjonsberetningen fra revisor. 

Vedtak: Regnskapet ble enstemmig godkjent.  

5. Godkjenning av budsjettet for 2018 

Vedtak: Budsjettet ble enstemmig godkjent.  

6. Innkomne forslag 

Ingen forslag var kommet inn til styret.   

7. Valg 

Valgkomiteen består av Sverre Kirksæther, Aud Nicolaisen og Gina T. Amundsen (som kom 

inn i komiteen etter at medlem i valgkomiteen Mårten Vikan døde).  

Sverre Kirksæther ledet valget, først på styreleder, og så på de enkelte styremedlemmer og 

varamedlemmer etter tur.  

Leder  Fredrik Steineke  (velges for 1 år ny) 

Styremedlem   Astrid Stensaas (velges for 2 år) 

Styremedlem   Monica Aase  (velges for 2 år)   

Styremedlem   Harald Snekvik (velges for 1 år ny) 

Styremedlem  Tove Malde  (ikke på valg) 

Vara til styret  Gaute Myhre  (velges for 1 år) 

  Per Kåre Grønvoll  (velges for 1 år ny) 

Vedtak: Alle forslag ble godkjent ved akklamasjon.  

 

Som ny valgkomite ble foreslått Aud Nikolaisen, Gina T. Amundsen og Erna Haugrud 

Vedtak: Godkjent ved akklamasjon. 



 

 

Siden flere av styrets medlemmer har valgt å slutte, tok styreleder Marit Herrem ordet. Først 

takket hun Anton Trætteberg, som har sittet i styret i 9 år, for en kjempejobb som nettkyndig. 

Han har blant annet vært nettansvarlig for redigering av vennesiden i samarbeid med Museet.  

Deretter ble Gunnar Tørud takket for at han har brukt sin fagkunnskap som landskapsarkitekt 

i planlegging og prosjektering av apotekhagen og parken, Han har også lagt ned stor fysisk 

arbeidsinnsats, og i godt samarbeid med frivillige og ansatte bidratt til at parken er blitt litt av 

et eventyr. For å uttrykke den store takknemligheten utnevnte Marit Herrem, på vegne av 

styret, Gunnar Tørud til æresmedlem av Venneforeningen.  

Gunnar Tørud takket deretter styreleder Marit Herrem for hennes grundige og ryddige arbeid 

som leder. Hun har forvaltet og fordelt Venneforeningens pengegaver til Museet fornuftig og 

godt. Marit har vært dyktig til å fange opp signaler, har god oversikt, og evne til å knytte 

kontakt og bli kjent med, ikke bare de ansatte på Museet, men ikke minst med den store 

medlemsmassen i Venneforeningen.  

Den avgåtte styrelederen Marit Herrem overrakte deretter styreklubben (laget og donert av 

Sverre Kirksæther) til den nye styrelederen Fredrik Steineke. 

 

 

 

Trondheim, 23. mars 2018 

 

 

 

………………………………                           ……………………………. 

Erna Haugrud                                                    Randi Coldevin Vikan 

 

 

  

 

     

 


